
behandeling van de suppletoire
begroting van Justitie wordt nu van
de agenda afgevoerd.

Na de schorsing volgen de
regeling van werkzaamheden en het
VAO Pachtwet. Ik deel mee dat,
voorzover nu bekend is, daarna
alleen nog een VAO over de NS en
stemmingen op de agenda staan. Het
desbetreffende algemeen overleg is
echter niet eerder dan 15.30 uur
afgelopen en het VAO kan dus ook
niet eerder behandeld worden. Bij de
regeling van werkzaamheden zal
blijken of er nog onderwerpen aan
de agenda voor vandaag worden
toegevoegd.

De vergadering wordt van 13.10 uur
tot 14.00 uur geschorst.

Voorzitter: Van Nieuwenhoven

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan, dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, te
behandelen in de vergaderingen van
22, 23 en 24 januari:
- Wijziging van onder meer de Wet
op het hoger onderwijs en weten-
schappelijk onderzoek en de Wet
studiefinanciering 2000 in verband
met de invoering van de bachelor-
masterstructuur in het hoger
onderwijs (28024);
- Wet op het BTW-compensatiefonds
(27293);
- Wijziging van onder meer de Wet
op het hoger onderwijs en weten-
schappelijk onderzoek in verband
met de invoering van accreditatie in
het hoger onderwijs (27920);
- Wijziging van de Wet op het hoger
onderwijs en wetenschappelijk
onderzoek, gericht op vermindering
en vereenvoudiging van regelgeving
en op verdere zelfregulering in het
hoger onderwijs (27848);
- Wijziging van de Wet subsidiëring
politieke partijen (Verhoging
subsidiebedragen) (27894);
- Wijziging van de Wet op de
beroepen in de individuele gezond-

heidszorg (voorlopige maatregel)
(27669);
- Wijziging van de Wet op de
jeugdhulpverlening in verband met
de advies- en meldpunten kindermis-
handeling (27842);
- Goedkeuring van het op 9
september 1998 te Farnborough
totstandgekomen Verdrag tussen de
Regering van het Verenigd Koninkrijk
van Groot-Brittannië en Noord-
Ierland, de Regering van de Franse
Republiek, de Regering van de
Bondsrepubliek Duitsland en de
Regering van de Italiaanse Republiek
tot oprichting van een Gezamenlijke
Organisatie voor Samenwerking op
Defensie-materieelgebied (Organisa-
tion Conjointe de Coopération en
matière d’Armement) OCCAR (Trb.
1999, 174) (27653);
- Wijziging van de Opiumwet (27874);
- Wijziging van het Wetboek van
Strafvordering met het oog op de
herziening van vonnissen en arresten
op grond van uitspraken van het
Europees Hof voor de Rechten van
de Mens (27726);
- Wijziging van de Mededingingswet
in verband met het omvormen van
de Nederlandse mededingings-
autoriteit tot zelfstandig bestuurs-
orgaan
(plenaire afronding) (27639).

Ik stel voor, te behandelen in de
vergaderingen van 29, 30 en 31
januari:
- Invoering van de mogelijkheid tot
het treffen van bijzondere maatrege-
len door de ondernemingskamer
over zeggenschap in de naamloze
vennootschap (25732);
- Voorstel van wet van de leden
Depla, Ravestein, Van Wijmen,
Duivesteijn en Biesheuvel tot
wijziging van onder andere de
artikelen 10 en 26 van de Wet
voorkeursrecht gemeenten in
verband met het tegengaan van de
ontwijking van het voorkeursrecht
van gemeenten bij de verwerving
van onroerende zaken (27750);
- Wijziging van het Wetboek van
Strafrecht, het Wetboek van
Strafvordering en de Gemeentewet
(partiële wijziging zedelijkheids-
wetgeving) (27745);
- Wijziging van de Ambtenarenwet in
verband met integriteit (27602);
- Wijziging van de Wet uitvoering
EG-mededingingsverordeningen in
verband met de procedure-
verordening voor steunmaatregelen
(27872);
- Voorstel van wet van de leden Van

Wijmen en Ross-van Dorp tot
wijziging van de Wet op de adeldom
in verband met het wegnemen van
onevenwichtigheden in het
overheidsbeleid ten aanzien van
adellijke ouders en hun kinderen
(overerving adeldom in de vrouwe-
lijke lijn) (27074);
de plenaire afronding van:
- Beleidsnota Biotechnologie (27428);
- Toepassing van genetica in de
gezondheidszorg (27543);
met maximumspreektijden van 10
minuten voor de fracties van de
PvdA, de VVD en het CDA, 7 minuten
voor de fracties van D66 en
GroenLinks en 5 minuten voor de
overige fracties.

Ik stel voor, te behandelen in de
vergaderingen van 5, 6 en 7 februari:
- Regels betreffende zelfstandige
bestuursorganen (Kaderwet
zelfstandige bestuursorganen)
(27426);
- Wijziging van de Wet tot behoud
van cultuurbezit in verband met een
evaluatie van die wet (27812);
- Aanpassing van Boek 7 van het
Burgerlijk Wetboek aan de richtlijn
betreffende bepaalde aspecten van
de verkoop van en de garanties voor
consumptiegoederen (27809);
- Wijziging van de Ziektewet en
enkele andere wetten in verband met
de invoering van eigenrisicodragen
door de werkgever (Wet eigenrisico-
dragen Ziektewet) (27873);
- Goedkeuring van het op 11
december 1997 te Kyoto totstand-
gekomen Protocol van Kyoto bij het
Raamverdrag van de Verenigde
Naties inzake klimaatverandering
(Trb. 1998, 170, en 1999, 110)
(voortzetting) (27089);
- Wijziging van de Wet op de
Ruimtelijke Ordening in verband met
de invoering van een rijksprojecten-
procedure (rijksprojectenprocedure)
(27178);
- Goedkeuring van de op 22 juni
2000 te Cotonou totstandgekomen
Partnerschapsovereenkomst tussen
de Staten van Afrika, het Caribisch
Gebied en de Stille Oceaan en de
Europese Gemeenschap en haar
Lidstaten (27672).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mee dat de vaste commissie voor
Financiën tot haar voorzitter heeft
gekozen de heer Crone.

Voorzitter

Tweede Kamer Regeling van werkzaamheden
20 december 2001
TK 39 39-2911



Op verzoek van de SGP-fractie
benoem ik in de Adviescommissie
strategisch overleg informatie-
voorziening het lid Van der Staaij tot
lid in plaats van het lid Van den
Berg.

Aangezien voor de stukken gedrukt
onder de nummers 28032; 28049
(R1703); 28073; 28087; 28092 en
28103 de termijnen zijn verstreken,
stel ik voor dat wat deze Kamer
betreft, de daarbij ter stilzwijgende
goedkeuring overgelegde stukken
zijn goedgekeurd. Ik stel voor, deze
stukken voor kennisgeving aan te
nemen.

Aangezien voor de stukken 23490,
nrs. 193 t/m 217; 27502, nr. 2; 27850;
28037; 28038; 28044; 28086; 28104 en
28105 de termijnen zijn verstreken,
stel ik voor, deze stukken voor
kennisgeving aan te nemen.

Ik stel voor, de stukken 19218, nr. 64;
19637, nr. 632; 22589, nr. 189; 22775,
nr. 20; 24036, nr. 236; 24578, nr. 43;
26691, nrs. 44 en 45; 26958, nr. 5;
28000-X, nrs. 18 en 19, en 28000-XIII,
nr. 32, voor kennisgeving aan te
nemen.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel mee dat
ingevolge artikel 69, tweede lid, van
het Reglement van orde de
aangehouden moties 27858, nr. 4;
28000, nrs. 11, 16 en 17, zijn
vervallen.

Het woord is aan de heer Van der
Steenhoven.

De heer Van der Steenhoven
(GroenLinks): Voorzitter. Ik verzoek u,
het verslag van het algemeen
overleg van vanochtend over de
Westerschelde op de plenaire
agenda van vandaag te plaatsen.

De voorzitter: Aangezien wij een
zeer voorzienige blik hebben, hadden
wij bedacht dat dit waarschijnlijk
meteen na het VAO over het
Pachtbesluit aan de orde kan komen.

De heer Hofstra is niet aanwezig,
maar ik weet dat hij een verslag van
een algemeen overleg over
zwerfafval op de agenda wil
plaatsen. Ook daarin hebben wij al
voorzien. Wij zullen proberen om dat
omstreeks 14.30 uur aan de orde te
stellen.

Ook mevrouw Halsema is afwezig,
maar ik weet dat zij het verslag van
het algemeen overleg over het spoor,
dat nog moet plaatsvinden, op de
plenaire agenda wil plaatsen. Wij
zullen proberen om, als dat nodig is,
dat onderwerp omstreeks 15.30 uur
aan de orde te stellen.

Het woord is aan de heer Middel.

De heer Middel (PvdA): Voorzitter. Er
is gisteren een algemeen overleg
over oorlogsgetroffenen gehouden.
De grootst mogelijke meerderheid
van de daarbij aanwezige fracties wil
graag dat het verslag daarvan op de
plenaire agenda wordt geplaatst. Dat
hoeft niet vandaag, maar graag in de
eerste week na het reces.

De voorzitter: Daar zal ik op een
later tijdstip een voorstel voor doen.

Het woord is aan de heer Atsma.

De heer Atsma (CDA): Afgelopen
dinsdag is er een motie aangenomen
door de Kamer over een verlenging
van de duur van het MKZ-noodfonds
en een verruiming van de criteria om
voor dit noodfonds in aanmerking te
komen. Wij hebben ’s avonds in een
overleg met de minister van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij
gevraagd om een inhoudelijke
reactie op de aangenomen motie.
Die avond is ook plenair door collega
Van Dijke bij de behandeling van de
voorjaarsnota minister Zalm om een
reactie gevraagd. Aangezien het
noodfonds nog steeds geacht wordt
te eindigen per 31 december van dit
jaar, willen wij nog hedenmiddag
een brief van de minister om de
reactie van het kabinet duidelijk te
maken op de aangenomen motie
inzake het MKZ-noodfonds. Die
reactie wil ik graag voor half vier
vanmiddag hebben.

De voorzitter: Dat zou ik in uw
geval ook willen! Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering per ijlbode door te
geleiden naar het kabinet.

De heer Atsma (CDA): Als de zitting
van de Kamer vandaag langer duurt
dan tot half vier, mag het ook vier
uur worden.

De voorzitter: Nee, het is niet goed
om het zo te doen. Wij houden het
op half vier.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Kamp.

De heer Kamp (VVD): De staatssecre-
taris van Justitie heeft afspraken
gemaakt met de Vereniging van
Nederlandse gemeenten over het
niet meer opvangen van uit-
geprocedeerde asielzoekers. Bij ons
leeft de stellige indruk dat het op
grote schaal toch het geval is. De
meest recente voorbeelden zijn
Leiden en, kort daarvoor, Utrecht. Wij
willen graag een brief hebben van de
staatssecretaris, waarin zij ons
informeert hoe nu in de praktijk de
met de VNG gemaakte afspraken
nageleefd worden door de gemeen-
ten. Dat verzoek doe ik mede
namens de heer Middel.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 19 december 2001 over het
Pachtbesluit.

©

De heer Waalkens (PvdA): Voorzitter.
Wij hebben gisteren uitgebreid
gesproken over de reactie van het
kabinet op de bevindingen en
aanbevelingen van de commissie-
Leemhuis inzake de pacht. Wij willen
graag op een punt de Kamer de
volgende motie voorleggen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat de regering
voorstelt om voor zowel losse pacht
als bedrijfspacht geen systeem van
prijsbeheersing in te stellen;

constaterende dat slechts gedurende
de overgangstermijn door de
regering een nog onduidelijk
systeem van pachtprijsbepaling
wordt voorgesteld;

overwegende dat bij bedrijfspacht
sprake is van ongelijkwaardigheid
van partijen;

Voorzitter
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